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Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de minister van Volkgezondheid,
Welzijn en Sport over de situatie in
Huize Roël. (Ingezonden 16 maart
2010)

1
Is het onderzoek van de medische
officier van Den Haag naar zowel
mogelijke bedreiging van
medewerkers van Huize Roël als het
herhaaldelijk weigeren van het
opnemen van aangifte hiervan reeds
gestart? Wanneer worden de
uitkomsten van dat onderzoek
verwacht?1

2
Herinnert u zich uw beantwoording,
waarin u stelt dat de Inspectie voor
de Gezondheidszorg (IGZ) tijdens het
bezoek geen aanwijzingen heeft
gevonden voor onverantwoorde
zorg? Betrof dit het bezoek van
5 oktober 2009 of van 3 december
2009?

3
Is de IGZ vanaf 1 januari jl. nog op
bezoek geweest in Huize Roël? Zo ja,
betroffen het aangekondigde of
onaangekondigde bezoeken? Wat
waren de bevindingen van de
inspectie?

4
Herinnert u zich uw beantwoording
waarin u stelt dat het vanzelfsprekend
is dat apparatuur moet werken om
verantwoorde zorg te kunnen leveren,
en dat de IGZ vond het uitvallen van

de elektriciteit als gevolg van
wanbetaling echter geen reden om
van onverantwoorde zorg te kunnen
spreken? Erkent u dat hier een
tegenstrijdigheid zit? Hanteert u een
andere definitie van verantwoorde
zorg dan de IGZ? Kan een
inhoudelijke onderbouwing worden
gegeven?

5
Zijn er sinds 1 januari jl. nog
incidenten gemeld bij de IGZ? Zo ja,
welke?

6
Op grond waarvan is het niet
gebruikelijk dat de IGZ met
oud-werknemers spreekt? Wat is uw
opvatting over dit gebruik?

7
Hoe verklaart u dat een instelling
waar zich stelselmatig misstanden
voordoen, door de Nederlandse
Vereniging van Particuliere Woon-
en/of Zorgvoorzieningen (NEVEP)
werd beloond met sterren? Wat zegt
dit over de kwaliteit van
zelfcertificering door de branche?

8
Van hoeveel van de 45 bij NEVEP
aangesloten instellingen zijn sinds
1 januari 2009 incidenten gemeld bij
de IGZ?

9
Deelt u de mening dat alle
instellingen voor langdurige zorg
ondergebracht zouden moeten
worden in een vergunningenstelsel?
Zo nee, waarom niet?

10
Welke wettelijke mogelijkheden heeft
u om bij misstanden tot sluiting over
te gaan van instellingen voor
langdurige zorg en acht u die
toereikend? Hoe zouden die
mogelijkheden kunnen worden
verruimd?

11
Bent u op de hoogte van de situatie
van de (ex-)medewerkers van Huize
Roël? Hoeveel van hen hebben op dit
moment nog loon tegoed?

12
Hoeveel cliënten verblijven thans nog
in Huize Roël en hoe garandeert u
hun veiligheid en kwaliteit van zorg?

13
Is het u bekend dat inmiddels een
faillissementsaanvraag voorligt bij de
rechter? Wat is uw reactie hierop?

14
Bent u ervan op de hoogte dat het
pand van Huize Roël onlangs is
verkocht? Wat betekent dit voor de
bewoners?

15
Is de familie van de cliënten ingelicht
over de faillissementsaanvraag en de
verkoop van het pand?

16
Heeft het zorgkantoor inmiddels bij
Particura navraag gedaan of zij de
verantwoordelijkheid voor de zorg,
geleverd door Huize Roël, kan waar
maken? Zo ja, wat is hiervan het
resultaat? Zo nee, bent u bereid het
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zorgkantoor te verzoeken dit alsnog
na te gaan?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 1124.
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